

中國臨床試驗註冊中心

關於成立“中國臨床試驗註冊中心香港中心”的公告

茲決定，在香港浸會大學中醫藥學院臨床試驗中心建立“中國臨床試驗註冊中心香港中心”。

“中國臨床試驗註冊中心香港中心”是中國臨床試驗註冊中心的一個功能實體，由香港浸會大學中醫藥學院臨床試驗中心和中國臨床試驗註冊中心共同建立；

“中國臨床試驗註冊中心香港中心”的主要宗旨是臨床試驗方法學及相關領域的研究、培訓和推廣；

“中國臨床試驗註冊中心香港中心”的上述所有活動均代表中國臨床試驗註冊中心并以《中國臨床試驗註冊中心》或《中國臨床試驗註冊中心香港中心》名義實施。

中國臨床試驗註冊中心

主管：吳泰相（簽字）

2016年12月15日

A Notification of Establishing Chinese Clinical Trial Registry Hong Kong Centre

We hereby to notice that Chinese Clinical Trial Registry Hong Kong Centre is established in Hong Kong Baptist University, School of Chinese Medicine.

Chinese Clinical Trial Registry Hong Kong Centre is an Entity organised by Chinese Clinical Trial Registry and Hong Kong Baptist University, School of Chinese Medicine.

The mission of Chinese Clinical Trial Registry Hong Kong Centre focuses on methodology research of clinical study and relative field, training and dissemination.

All above activities will be performed by name of Chinese Clinical Trial Registry or Chinese Clinical Trial Registry Hong Kong Centre.

Taixiang WU, Administrator

Chinese Clinical Trial Registry

15 December, 2016